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Verslag wijkplatformvergadering Cobbeek/Centrum8 mei 2013. 

Aanwezig: Jaap Visser (voorzitter), Ad vd Heuvel (secretariaat),  Anton Broos,Gerard 
Hofmans (secretariaat), Jan Bisschops, Dick Kuipers, Mia vd Mierden, Thea den Otter, 
Ruud Paulusse, Francis van Boxtel(gemeente), Mieke v.d. Heuvel, Adrienne v Pelt(d66). 
 
Afwezig: Bob Groenenveld, Habil Özturk, Jack v.d. Sande(gemeente), Jan Bosloper, 
Stimulans, Aert Swaens, Wilma Hanique, Hans Dekkers. 
 
Ag. 1 Opening. 
 
De vergadering wordt geopend door Jaap en heet een ieder welkom. 
 
Ag. 2 Mededelingen. 
 
Jaap geeft aan dat er weer enkele afmeldingen zijn, Hij vind dit erg jammer. 
 
Ag. 3 Verslag vorige vergadering, 8 mei 2013. 
 
Het verslag van de vorige vergadering van 8 mei 2013wordt zonder op of aanmerkingen 
goedgekeurd. Dit met dankzegging aan de schrijver. 
 
Ag. 4In- en uitgaande stukken. 
 
Binnen gekomen het verslag van het voorzittersoverleg, Deze is voor geïnteresseerde 
bij Gerard in te zien. 
 
Ag. 5Samenspraak. 
 
De samenspraak en alles wat hier om heen hangt wordt nog steeds gedaan daar de 
delegatie van het Wijkplatform. Er wordt een voorstel gedaan naar de gemeente binnen 
nu en 3 weken. Ook moet er iemand van het fysieke bij betrokken worden. Dick merkt op 
dat dit in gang is gezet. 
 
 
Ag. 6  Samenwerking met derden. 
 
Voor de volgende vergadering zal de centrummanager worden uitgenodigd. Jaap geeft 
aan dat samenwerken met derde belangrijk kan zijn voor verschillende partijen. 
Voorbeeld is dat de laatste bijeenkomst voor de wijkdag ook Korein en de 
Cobbeekschool aanwezig waren. Partijen kunnen het wijkplatform voeden om beter met 
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elkaar te werken. Het gaat vaak over bestaande punten in de wijk en hoe kunnen we 
elkaar versterken. 
Francis vult nog aan dat dit jaar de wijkaanpak wordt ontwikkeld. 
 
 
7  Wijkdag 2013. 
 
Er zal tijdens de wijkdag 2013 een ondernemersplein zijn, deze geldt voor zzpers uit de 
wijk Cobbeek. Er zal eerst een aankondiging zijn in het binnenkort te verschijnen 
beekblad en daarna zal een brief/uitnodiging bezorgd worden op de adressen die 
uitgeselecteerd zijn. 
 
 
Ag. 9Speerpunt 2012. 
 
De sociaal sofa, wanner onthullen, dit is afhankelijk van de mozaïekers en van de 
verdere ontwikkelingen rondom deze bank.  
 
 
Ag. 10 Rondvraag. 
 
Dick geeft aan dat hij het jammer vind dat Habil(politie) niet aanwezig is, en zegt dat er 
in zijn ogen en in die van meerdere leden van het Wijkplatform lijkt of er minder 
handhaving is m.b.t. fietsen door city/centrum, fietsen aan verkeerde kant van de weg 
of rotondes. Dit kan op rotondes tot gevaarlijke situaties leiden. 
Er zal contact worden opgenomen met Habil(politie).   
 
Andere situaties zijn bv los liggende tegels en bij de hoge rotonde richting heerbaan is 
er soms weinig zicht door de hoogte van de begroeiing, automobilisten zien soms erg 
weinig. 
 
Ad vraagt of er een reden was om weer niet te plaatsen in de Ahrenberger? 
Francis geeft aan dat de agenda te laat bij haar binnen was maar dat er wel 
rondgetwitterd is met de informatie voor de vergadering. 
 
 
Ag. 11 Sluiting. 
 
Jaap dankt de aanwezigen voor hun aanwezigheid en inbreng en sluit de vergadering. 
 
 


